
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 699
Vil ministeren, eventuelt efter indhentelse af bidrag fra andre ministerier, oplyse, hvilke 
sundheds- og miljømæssige konsekvenser vil der være i Danmark, hvis PFAS i lægemid-
ler henholdsvis udfases og ikke udfases?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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